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Onderwerp

Mogelijkheden directe ontsluiting bedrijventerrein Nieuwerkerk aan

den IJssel op N219

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Tussen de N219 en de ’s Gravenweg in Nieuwerkerk aan den IJssel zijn meerdere bedrijven gevestigd.

Auto’s van het personeel en de vrachtwagens voor de logistiek bereiken het bedrijventerrein via de ’s

Gravenweg. Dit heeft effect op de leefbaarheid en verkeersveiligheid. Bedrijven gevestigd op het terrein

hebben het idee geopperd van een directe ontsluiting van het bedrijventerrein op de N219. Dit zou

bijvoorbeeld onderdeel kunnen zijn van het geplande grootonderhoud van de N219 in 2023/2024.

1. Bent u bekend met de situatie op en rond het bedrijventerrein? 

Antwoord

Ja, wij zijn bekend met de situatie op en rond bovengenoemd bedrijventerrein.

Een directe ontsluiting op de N219 kan bijdragen aan een betere doorstroming op de N219 (nu raakt

bestemmingsverkeer opgestopt door opening van de brug bij het Francoisviaduct, een veiliger

verkeerssituatie op de ’s Gravenweg, het vergroten van de leefbaarheid gelet op woningbouwprojecten en

de toekomstbestendigheid van het bedrijventerrein.

2. Deelt u dat een directe ontsluiting zou kunnen leiden tot de bovengenoemde voordelen? Zo nee,

waarom niet? 

Antwoord

Wij delen deze mening niet, het zou hierbij gaan om een extra aansluiting tussen de met verkeerslichten

geregelde kruising N219 – Kerklaan en de rotonde N219 - Francoisviaduct. Deze twee bestaande

aansluitingen liggen op net geen kilometer uit elkaar. Hiermee is al sprake van een relatief korte

kruispuntafstand, die aansluit op de minimale kruispuntafstand zoals deze is opgenomen in de

netwerkanalyse. Voor Gebiedsontsluitingswegen met een regionale functie is bepaald dat de minimale

afstand tot een naastgelegen kruising 1000 m moet zijn. Alleen al kijkend naar deze eis is het inpassen van

een extra aansluiting op de N219 ongewenst. Achtergrond hierbij is dat elke kruising zorgt voor een

onderbreking van de verkeersstroom op de doorgaande weg. Dit heeft dan onlosmakelijk effecten voor
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zowel doorstroming (en daarmee de bereikbaarheid van een groter gebied) als de verkeersveiligheid (elke

kruising zorgt voor conflictpunten van kruisende verkeersstromen). 

De snelfietsroute F20 is beoogd op een deel van de ’s Gravenweg dat gebruikt wordt door het verkeer dat

het bedrijventerrein als bestemming heeft. 

3. Is het juist dat dit deel van de snelfietsroute nog niet is gerealiseerd vanwege de onveilige

verkeersituatie op de ’s Gravenweg door het vele vrachtverkeer op deze weg? Kunt u uw antwoord

toelichten? 

Antwoord

Dit deel van de doorfietsroute is inderdaad nog niet gerealiseerd (dat geldt overigens voor de hele

doorfietsroute). De oorspronkelijke reden hiervoor is niet de onveilige verkeerssituatie op de ’s

Gravenweg. Het had te maken met het verder uitwerken van de route door de betreffende gemeenten.

Hierbij is gekozen voor een voorkeursroute die ook over de ’s Gravenweg loopt. 

Een directe aansluiting van de N219 op het bedrijventerrein kan potentieel grote voordelen hebben voor de

leefbaarheid en economie in de gemeente Zuidplas. Wat de VVD betreft is de gemeente daarom als eerste

aan zet om de aansluiting te onderzoeken. Tegelijkertijd betreft het een provinciale weg met daarbij eigen

eisen en afwegingen, zoals dat een N-weg in basis een doorstroomweg is waarop het verkeer zo min

mogelijk gestremd moet worden. 

4. Bent u bereid om gezamenlijk met de gemeente Zuidplas de plannen van de bedrijven uit te (laten)

werken om een gedegen afweging te kunnen maken van de beoogde voordelen en

levensvatbaarheid van het plan inclusief financiële haalbaarheid met als uitgangspunt dat de

eventuele werkzaamheden bekostigd worden door de gemeente? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord

Wij zijn bereid om mee te denken over een verbetering van de ontsluiting van het bedrijventerrein. Echter

zien wij op basis van het voorgaande geen draagvlak om mee te werken aan het verzoek voor een extra

aansluiting/ uitrit op de N219.
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